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Życzymy samych szczęśliwych dni!

Poganianie przez straszenie

W imieniu Samorządu Po-
wiatu Wołomińskiego list wraz 
z serdecznymi gratulacjami, 
słowami wielkiego uznania i 
podziękowaniem za trud pra-
cowitego życia, przekazał Do-

Pani Eugenia Adamowicz otrzymała od Starosty Wołomiń-
skiego Kazimierza Rakowskiego list gratulacyjny z okazji 98. 
urodzin. 

stojnej Jubilatce doradca staro-
sty Józef Melak. Skierowane do 
pani Eugenii Adamowicz sło-
wa: „Przeżyła Pani, urodzona 
11 listopada, w rocznicę odzy-
skania przez Polskę niepodle-
głości, prawie cały wiek naszej 
historii. Posiadany przez Panią 
bagaż doświadczeń stanowi 
skarbnicę wiedzy dla młodego 
pokolenia. 

(dokończenie na str. 7)

W poprzednim numerze 
„Mojej Gazety Regionalnej” pi-
saliśmy o planach Ministerstwa 
Infrastruktury, które zapowia-
dało gotowość do nawet zerwa-
nia umowy z wykonawcą, jeśli 
oddanie inwestycji w dalszym 
ciągu będzie się przedłużało. 

Ostatecznie, rozeszło się po 
kościach.

W piątek, 24 listopada, od-
było się spotkanie, na którym 
podjęta miała zostać decyzja do-
tycząca dalszego działania wobec 
wykonawcy. Kontrakt ostatecz-
nie nie został zerwany, a przed-

stawiciele Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad 
poinformowali jedynie, że celem 
ministerstwa było „odpowiednie 
zmobilizowanie wykonawcy”. 
Zapowiedziano też konsekwen-
tne naliczanie kar za opóźnienia, 
adekwatnie do zapisów umowy.

Obecnie najczęściej pada 
konkretny termin 15 grudnia, 
choć samorządowcy z pod-
warszawskich gmin spodzie-
wają się raczej prac do końca 
miesiąca. 

Sytuacja na finiszu budowy obwodnicy Marek zmienia się jak w klasycznym serialu – strony już miały się rozejść, ale skończyło 
się na pogróżkach. Aktualna wersja głosi, że trasą S8 przez tereny powiatu wołomińskiego pojedziemy „do końca roku”. 

(dokończenie na str. 2)

W Rembertowie o oświacie 
W porządku obrad Rady Dzielnicy Rembertów m.st. Warszawy (16 listopada) znalazł się punkt pod nazwą: Informacja na te-
mat wdrożonej reformy oświatowej oraz wyników egzaminów zewnętrznych rembertowskich szkół. Jak wiadomo, nadzór me-
rytoryczny nad placówkami oświatowymi sprawuje kuratorium, jednak dzielnica jako organ prowadzący, pełni nadzór nad ich 
działalnością w zakresie spraw finansowych i administracyjnych. 

Zaproszenie wystoso-
wano m.in. do dyrektorów 
szkół i przedszkoli, jednostek 
administracyjnych dzielni-
cy związanych z oświatą oraz 
przedstawicieli związków za-
wodowych.

Informację na temat 
wdrożonej reformy oraz wyni-
ków egzaminów zewnętrznych 
przedstawiła naczelnik Wy-
działu Oświaty i Wychowania 
dla Dzielnicy Rembertów Syl-
wia Firląg-Dutkiewicz.

Podczas sesji zaprezento-
wane zostały również wyni-
ki badań przeprowadzonych 
w rembertowskich placów-
kach oświatowych przez firmę 
Lokalne Badania Społeczne, 
które miały na celu pozyska-

nie informacji na potrzeby 
lokalnej diagnozy edukacyj-
nej i wychowawczej, zwłasz-
cza pod kątem występujących 
trudności. 

(dokończenie na str. 6)

Dostojna Jubilatka - Pani Eugenia Adamowicz
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Rekord - 830 tysięcy podpisów pod 
projektem ustawy „Zatrzymaj Aborcję”

Zapraszamy do Biura Posła Piotra Uścińskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   

a także do Mobilnego Biura Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 

(na terenie powiatów podwarszawskich) 
tel.: +48 731 97 00 77 

email: biuro@uscinski.pl

Na terenie podwołomiń-
skich Duczek brakuje syste-
matycznej sieci kanalizacji 
deszczowej. W celu poprawy 
warunków gruntowo-wod-
nych i odwodnienia terenów 
w okolicach ulicy Przytoro-
wej, tj. zlokalizowanych na 
tyłach terenu przykościelne-
go w 2016 roku wykonano 
dokumentację techniczną. 
Dokumentacja zakłada bu-
dowę kanału deszczowego 
przeznaczonego do odpro-
wadzenia wód gruntowych i 
roztopowych dopływających 
do istniejącego rowu melio-
racyjnego poprzez włączenie 
projektowanej kanalizacji 
do systemu kanalizacyjnego 
deszczowego w ul. Willowej. 
Dotychczasowa funkcja ist-
niejącego rowu ogranicza się 
jedynie do retencjonowania 
wody i odprowadzenia jej 
nadmiaru poprzez odparo-
wanie i filtrację w grunt. Tę 
uciążliwą dla mieszkańców 
sytuację trzeba było jak naj-

Inwestycja była konsultowana z proboszczem duczkowskiej parafii ks. Arkadiuszem Rakoczy. Na 
zdjęciu proboszcz z wiceburmistrz Edytą Zbieć

Dzięki dobrej współpracy wołomińskiego Urzędu z parafią Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Duczkach zostanie zrealizowana 
potrzebna inwestycja.

Będzie sucho

szybciej zmienić. Dlatego 
po uzyskaniu pozwolenia na 
budowę i przeprowadzeniu 
postępowania o zamówienie 
publiczne, Gmina Wołomin 

w 2017 roku zawarła umo-
wę z wykonawcą inwestycji i 
jeszcze w tym roku rozpoczną 
się prace budowlane. War-
tość robót wynosi 245.000,00 

zł brutto, a zakończenie prac 
przewiduje się w maju 2018 
roku. Red.

Tym bardziej, że w pierw-
szych dniach grudnia spadł 
śnieg, co z pewnością – niezależ-
nie od intencji oraz stopnia mo-
bilizacji wykonawców – utrudni 
i spowolni pracę.

Wciąż nikt tak naprawdę 
nie wie, czy oddanie do użytku 
trasy w najbliższym terminie 
oznaczać będzie udostępnie-
nie wszystkich jej elementów. 
Możliwe, że obwodnicą Marek 
będzie można przejechać, ale 
nie zostaną oddane do użytku 
wszystkie węzły, albo udostęp-
nione zostaną tylko niektó-
re ich elementy. Wiadomo na 
przykład, że w najbliższych ty-
godniach nie zostanie oddany 
do użytku łącznik w Zielonce, 
pomiędzy ulicami Marecką i 
Pustelnicką. Choć także tutaj, 
podobnie zresztą, jak i na całej 
inwestycji, prace wyglądają na 
bardzo bliskie ukończenia.

Z obwodnicy na 
Żołnierską

Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad poinfor-
mowała też w pierwszych dniach 
grudnia o uzyskaniu decyzji 
środowiskowej dotyczącej dro-
gi ekspresowej S17 na odcinku 
Drewnica – Ząbki przez Zielon-
kę. Trasa leży w ciągu Wschod-
niej Obwodnicy Warszawy i li-
czy 3,6 km. O co chodzi?

W najprostszym ujęciu bę-
dzie to połączenie obwodnicy 
Marek z drogą wojewódzką 631. 
Odcinek, który otrzymał decy-
zję,  zaczyna się na trasie S8 wraz 
z węzłem Drewnica i prowadzi 
do innego węzła planowanego 
przy skrzyżowaniu dróg woje-
wódzkich nr 631 i 634 na grani-
cy Ząbek i Zielonki.

Znajdzie się obok istniejące-
go skrzyżowania na granicy obu 
tych miast – lekko w stronę trasy 
„Żołnierskiej”

Realizacja S8 Marki – Radzymin została podzielona na dwa 
odcinki, których łączna długość wynosi 15,37 km. Pierwszy z nich 
– ten mający problemy z opóźnieniami - liczy 8 km i prowadzi od 
węzła Marki (bez węzła) do węzła Kobyłka (z węzłem). Za jego 
realizację odpowiada konsorcjum firm Salini Polska, Salini Im-
pregilo, Todini Costruzioni Generali oraz Przedsiębiorstwo Robót 
Inżynieryjno-Budowlanych Export-Pribex, które wyceniło swoje 
usługi na 331,6 mln zł. 

Drugi odcinek, to droga od węzła Kobyłka (bez węzła) do 
węzła Radzymin Płd. Infrastrukturę buduje firma Astaldi i ona 
znacznie lepiej wywiązała się z zadania, realizując prace w termi-
nie. Ten fragment liczy nieco powyżej 7 km. Koszt jego wykonania 
to 405,9 mln zł. 

(dokończenie ze str. 1)

Poganianie przez straszenie
Pewną konfuzję wywołuje 

(przyjęte już teraz) nazewni-
ctwo. Chociaż węzeł ten znaj-
dować się będzie w większości 
w granicach administracyj-
nych Zielonki, otrzyma nazwę 
węzeł „Ząbki”, ponieważ węzeł 
o nazwie „Zielonka” został już 
zbudowany na Trasie S8 (za 
cmentarzem w Zielonce). 

Węzeł „Zielonka” na Tra-
sie S8 leży częściowo na tere-
nie Zielonki i częściowo w gra-
nicach administracyjnych Ma-
rek. - W nomenklaturze drogo-
wej unika się nadawania takich 
samych nazw dla węzłów dro-
gowych – wyjaśnia Urząd Mia-
sta Zielonka.

Dodatkowa droga w per-
manentnie zakorkowanej oko-
licy to rzecz bezcenna, ale na to 
udogodnienie będziemy musie-
li poczekać nawet 6 lat. Według 
planów GDDKiA niedługo ma 
ruszyć postępowanie na reali-
zację trasy. W 2019 roku plano-
wane jest rozpisanie konkursu 
na wybór wykonawcy w syste-
mie „projektuj i buduj”, a roboty 
mają być realizowane w latach 
2021-2023.

Przygotowanie tego od-
cinka to etap budowy tzw. 
Wschodniej Obwodnicy War-
szawy, która ma liczyć ponad 20 
km. Docelowo ma ona łączyć 
węzeł Drewnica z węzłem „Lu-
belska”.                                           TS

Pod koniec listopada 
pod biuro podawcze sej-
mu podjechał samochód 
dostawczy z dziesiątkami 
pudeł wypełnionymi kar-
tami podpisów. Wśród 
niosących podpisy zauwa-
żyłem dziewczynkę do-
tkniętą najprawdopodob-
niej Zespołem Downa, tak 
jak setki wolontariuszy 
zbierała podpisy prze-
ciwko aborcji, przeciwko 
zabijaniu dzieci takich jak 
ona. Trudno o bardziej 
wymowny widok!

W Polsce rocznie 
wykonuje się około 1000 
legalnych aborcji, prawie 
99% z nich to tzw. „abor-
cje eugeniczne”, w których 
zabijane są dzieci chore 
na różne choroby wykry-
te na etapie płodowym 
życia. Najczęściej jest to 
Zespół Downa, ale bywają 
też inne choroby. Projekt 
złożony w sejmie dotyczy 
właśnie tych przypadków, 
przewiduje wprowadze-
nie zakazu aborcji euge-
nicznych, a ściślej mówiąc 

raczej wykreślenie z odpo-
wiedniej ustawy przepisu, 
który pozwala na taki wyją-
tek w ogólnej regule zakazu 
aborcji. 

Zdumiewająca ilość 
podpisów pod projektem 
ustawy jest dowodem na 
wielkie poparcie społeczne. 
Ponad 830 tysięcy podpi-
sów jest absolutnym rekor-
dem wśród podobnych ini-
cjatyw. Dla porównania rok 
temu pod projektem całko-
wicie zakazującym aborcji 
podpisało się 450 tysięcy 
osób. Wcześniejsze inicjaty-
wy pro-life także nie osiąg-
nęły takiej liczby podpisów.

Z drugiej strony wi-
dać wyraźnie, że zwolen-
ników ochrony życia jest 
więcej niż przeciwników. 
Pod projektem feministek, 
złożonym kilka tygodni 
wcześniej (rozszerzającym 
dopuszczalność aborcji) 
podpisało się o ponad poło-
wę mniej osób. 

To wszystko ważne in-
formacje i wsparcie dla nas, 
parlamentarzystów, którzy 
sprawę ochrony życia dzie-
ci poczętych traktują prio-
rytetowo. Duże poparcie 
społeczne pozwala mieć na-
dzieję, że projekt chroniący 
życie dzieci chorych nie zo-
stanie w sejmie odrzucony, 
więcej, wreszcie zostanie 
uchwalony. Mam nadzieję, 
że będzie to także motywa-
cją do szybkiego orzeczenia 
Trybunału Konstytucyj-
nego w tożsamej sprawie. 
Wraz z grupą ponad 100 
parlamentarzystów podpi-
saliśmy odpowiedni wnio-
sek do TK i czekamy na 
rozstrzygnięcie. Orzeczenie 
TK byłoby nawet lepszym 
rozwiązaniem niż jedynie 
podjęcie ustawy. Orzecze-
nie TK oznaczałoby bo-
wiem, że w przyszłości nikt 
nie będzie mógł powrócić 
do pomysłów zabijania 
dzieci nienarodzonych ze 
względu na ich chorobę. 

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP
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Profilaktyka 
onkologiczna – 
badania dzieci 

Ostatnio, 1 grudnia, na za-
proszenie burmistrz Elżbiety 
Radwan Wołomin odwiedził 
specjalny autobus Fundacji Ro-
nalda McDonalda. Przebadano 
siedemdziesięcioro dzieci pod 
kątem wczesnego wykrywania 
nowotworów w ramach akcji 
„NIE nowotworom u dzieci”. 
Dzieciom między 9. miesiącem 
a 6. rokiem życia wykonano usg 
tarczycy, węzłów chłonnych, 
jamy brzusznej oraz moszny.

- Nie ma nic ważniejsze-
go od zdrowia. Składając sobie 
życzenia, zawsze pierwsze wy-
mieniamy zdrowie. Obecnie w 
Wołominie zdrowie, a właści-
wie profilaktyka prozdrowotna, 
ma coraz większe znaczenie, co 
widać w licznie realizowanych 
akcjach – powiedziała nam po 
spotkaniu burmistrz Wołomi-
na Elżbieta Radwan. – Zaczy-
naliśmy w gminie skromnie, od 
szczepień ochronnych przeciwko 
grypie, a obecnie mamy progra-
my profilaktyczne skierowane do 
mieszkańców w każdym wieku. 
Ogromnie cieszę się ze wszystkich 
tych działań, ale szczególnie zale-
ży mi na badaniach profilaktycz-
nych skierowanych do najmłod-
szych. Zainteresowanie rodziców 
jest tak duże, że akcje prozdro-
wotne dla dzieci będą konty-
nuowane. W przyszłorocznym 
budżecie przeznaczymy jeszcze 
więcej pieniędzy na badania, 
żeby akcjami profilaktycznymi 
objąć jak najwięcej mieszkańców. 

W tym roku przebadano w 
Wołominie także około siedem-
dziesięciorga dzieci w ramach 
„Przesiewowych badań małych 
brzuszków” w przychodni De-
kamed. Wykonano USG układu 
moczowego dzieci po 3. mie-
siącu życia urodzonych w 2017 
roku, zamieszkałych na terenie 
Gminy Wołomin. Ostatnie ma-
luchy zostaną przebadane do 
końca grudnia. 

Profilaktyka raka 
piersi

Rak piersi to choroba, przez 
którą co roku z powierzchni 
Ziemi znika... całe miasto ko-
biet. Tymczasem w większo-
ści przypadków, odpowiednio 
wcześnie wykryty, jest w stu 
procentach wyleczalny. Dlate-
go w tym roku kilkanaście razy 

Nie ma nic ważniejszego od zdrowia, dlatego akcji profilaktycznych w Wołominie jest coraz więcej i są one przeznaczone dla mieszkańców w każdym wieku. 

Zamiast leczyć – zapobiegaj!
To stare przysłowie w dzisiejszych czasach jest niezwykle aktualne. Zanieczyszczenia wody, gleby, powietrza i żywności powodują, że coraz trudniej jest dożyć sędziwego wieku w dobrym zdrowiu. 
Tymczasem rozwiązaniem nie jest połykanie kolejnych garści tabletek, ale zapobieganie poważnym chorobom wtedy, kiedy jest na to czas. Czyli między innymi, w wieku dziecięcym. To właśnie 
dlatego profilaktyczne akcje prozdrowotne w Gminie Wołomin cieszyły się taką popularnością w mijającym roku. 

gościliśmy w Wołominie mam-
mobus w ramach akcji „Łączy 
nas kobiecość”. Panie w wieku 
50-69 lat mogły nieodpłatnie 
przebadać piersi i uzyskać pro-
fesjonalną poradę. Każda wi-
zyta mammobusu to około 100 
przeprowadzonych badań, a to 
daje rocznie ponad 1500 prze-
badanych kobiet w samej tylko 
Gminie Wołomin.
Oprócz tego zlecono przychod-
ni „Dekamed” przesiewowe 
badania USG piersi dla kobiet w 
wieku 20 – 49 lat. Poddało się im 
140 kobiet.  

Profilaktyka cukrzycy 
i otyłości

Regularnie są też przepro-
wadzane bezpłatne pomiary 
cukru oraz ciśnienia krwi przez 
Polskie Stowarzyszenie Diabety-
ków, oddział Wołomin. Stoisko 
stowarzyszenia pojawia się nie-
mal na wszystkich imprezach 
plenerowych oraz towarzyszy 
wielu wydarzeniom kultural-
nym. I zawsze cieszy się dużym 
zainteresowaniem. 

Szczepienia ochronne 
dzieci i dorosłych
W 2017 r. w ramach działań 

prozdrowotnych zaszczepiono 
przeciwko grypie 900 osób po 
65. roku życia oraz osób z grup 
ryzyka. 

Przeciwko meningokokom 
typu C zaszczepionych zostało 
160 dzieci. Zakażenie meni-
gokokami wywołuje ropne za-
palenie opon mózgowych lub 
zakażenie krwi. Nosicielami jest 
około 10% dorosłych i dwukrot-
nie więcej dzieci i młodzieży. 

Profilaktyka 
i edukacja kobiet 

ciężarnych
W tym roku 45 par sko-

rzystało z programu „Ro-
dzicielskie ABC”. Zajęcia 
odbywały się w szkole rodze-
nia „PEREŁKA” Małgorzaty 
Olszewskiej. To tam przyszli 
rodzice dowiadują się jak zre-
dukować lęk przed porodem 
czy jak właściwie pełnić opie-
kę nad noworodkiem. Zajęcia 
przygotowywały ich także do 
bezpiecznego przebiegu ciąży, 
aktywnego porodu i połogu 
oraz do pełnienia ról – matki 
i ojca. 

Red.

Burmistrz Wołomina Elżbieta Radwan jest wielką zwolenniczką badań profilaktycznych dla mieszkańców



4  ← 23(288)  7 grudnia 2017  →  GAZETA BEZPŁATNA

Na zadanie pod nazwą 
„Rozbudowa ul. Powstańców 
na odcinku od skrzyżowania z 
ul. Dziką do drogi wojewódzkiej 
DW 631- etap I” władze miasta 
deklarują jako wkład własny 
kwotę 503932,40 zł, kwota wnio-
skowana jako dofinansowanie to 
3 mln zł. W sumie koszt inwe-
stycji określono na nieco ponad 
8 mln zł.

Łączna długość podlega-
jącego rozbudowie odcinka to 
981 m.

- Jeszcze w tym roku planu-
jemy ogłosić przetarg, by na prze-
łomie grudnia/stycznia wybrać 
wykonawcę – mówi wicebur-
mistrz Artur Murawski. - Mamy 
już pełną dokumentację budow-
laną z pozwoleniem na budowę. 
Dzięki temu z chwilą wyłonienia 
wykonawcy będzie on mógł wejść 
na budowę.

W ulicy jest już kanaliza-
cja deszczowa, którą udało się 
wybudować ze środków po-
zyskanych od deweloperów 

realizujących swoje inwestycje 
mieszkaniowe w tym rejonie. 

Główna oś jezdni przesu-
nięta będzie w kierunku po-
łudniowym, w stronę lasu. Na 
wysokości 3 ostatnich inwesty-
cji patrząc od ul. Żołnierskiej 
powstanie wewnętrzna droga 
serwisowa. Przy okazji moder-
nizacja oświetlenia. 

Ul. Powstańców będzie 
kończyła się rondem, co w przy-
szłości otwiera możliwość budo-
wy wiaduktu nad ul. Żołnierską. 

Projekt zakłada również 
budowę ok. 100 dodatkowych 
miejsc parkingowych, bezpiecz-
ne przejścia dla pieszych i skrzy-
żowania, dodatkowy pas ruchu 
do lewo- lub prawoskrętu.

Na całej długości ulicy 
powstanie ścieżka rowerowa i 
chodnik. Przy okazji zostanie 
przeprowadzona modernizacja 
oświetlenia z wymianą na ener-
gooszczędne ledowe. Termin za-
kończenia inwestycji to listopad 
2018 r. – władze Ząbek liczą, że 

do tego czasu droga powinna 
być wykonana.

29 listopada wojewoda 
mazowiecki Zdzisław Sipiera 
zatwierdził ostateczną listę ran-
kingową wniosków o dofinan-
sowanie zadań jednostek samo-
rządu terytorialnego w ramach 
„Programu rozwoju gminnej i 
powiatowej infrastruktury dro-
gowej na lata 2016 - 2019” na 
rok 2018.

Ostateczna lista rankingo-
wa zostanie zatwierdzona przez 

Ministra Infrastruktury i Bu-
downictwa. Lista z wnioskami 
zakwalifikowanymi do dofinan-
sowania powinna być ogłoszona 
do 31 grudnia 2017 roku.

Władze Ząbek ufają, że nie 
będzie żadnych niespodzianek 
w postaci zmian na liście za-
twierdzonej przez wojewodę 
mazowieckiego.

Jak oczekiwana i ważna dla 
mieszkańców Ząbek jest ta in-
westycja – nie trzeba nikomu 
wyjaśniać.        Urszula Szaliłow

Za chwilę ruszy budowa ul. Powstańców 

Coca-Cola otwiera 
w Radzyminie 

kolejną inwestycję 

To już prawie pewne. Ul. Powstańców w Ząbkach znalazła się na wysokim 7 miejscu listy rankingowej wniosków o dofinansowanie zadań jednostek samorządu terytorialnego w ramach programu 
rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na rok 2018.

Nowy magazyn ma pojem-
ność do 7500 palet, które będą 
automatycznie transportowane 
zarówno z działu produkcji, jak 
również z w pełni zautomatyzo-

wanego magazynu „A”, otwarte-
go przez Coca-Cola HBC Pol-
ska 3,5 roku temu. Załadunek 
na regały nowego magazynu 
będzie odbywał się manualnie. 

Firma Coca-Cola HBC Polska, lider na polskim rynku napojów 
bezalkoholowych, otworzyła 5 grudnia w zakładzie produkcyjnym 
w Radzyminie swój najnowszy magazyn. Inwestycja o powierzchni 
3800 m2 warta jest blisko 24 miliony złotych. Symboliczną wstęgę 
przy otwarciu nowego obiektu przecięli: podsekretarz stanu w Mi-
nisterstwie Rozwoju Tadeusz Kościński, burmistrz Miasta i Gminy 
Radzymin Krzysztof Chaciński oraz prezes Zarządu Coca-Cola 
HBC Polska Nikos Kalaitzidakis (na zdjęciu poniżej).

Otwarcie nowego magazy-
nu to także kolejny krok w re-
alizowanym od 25 lat procesie 
inwestycyjnym systemu Coca-
-Cola w Polsce, który tworzą 
Coca-Cola HBC Polska oraz 
Coca-Cola Poland Services. 

- Bardzo nas cieszy, że mo-
żemy otworzyć w Polsce kolejną 
inwestycję. Szczególnie ważne 

jest, że ten nowy magazyn ot-
wieramy tu, w Radzyminie, 
gdzie ponad 25 lat temu powsta-
ła jedna z pierwszych naszych 
fabryk w Polsce – powiedział 
Nikos Kalaitzidakis, Prezes Za-
rządu Coca-Cola HBC Polska. 
- System Coca-Cola, którego 
jako Coca-Cola HBC Polska je-
steśmy częścią, od ćwierć wieku 

wnosi wkład w polską gospodar-
kę. Tylko od 2012 roku zainwe-
stowaliśmy w kraju 435 mln zł  
– dodał Nikos Kalaitzidakis. 

Firmy z systemu Coca-Co-
la są liderem na polskim rynku 
napojów bezalkoholowych i 
zatrudniają prawie 2200 pra-
cowników, choć pośrednio sy-
stem Coca-Cola wspiera 15 230 

miejsc pracy. Wkład systemu 
Coca-Cola w polską gospodar-
kę to 2,6 mld zł (0,14% PKB), 
a wpłaty do budżetu to ok. 1,2 
mld zł podatków, w tym 654 
mln zł VAT. 94% produktów 
Coca-Cola na polskim rynku 
zostało wyprodukowanych w 
Polsce. 

 (inf. pras.)



     ←  23(288)  7 grudnia 2017  →  5GAZETA BEZPŁATNA

Oferta handlowa ważna
 do 13.12.2017

lub do wyczerpania zapasów.

POLSKA SIEĆ SUPERMARKETÓW

Wedel ptasie mleczko 380g
Wedel /wybrane rodzaje/
26,29/kg

12,99

9,99

Jacobs Cronat Gold 200g
JDE
99,95/kg

23,99

19,99

Margaryna Kasia 250g
Unilever /wybrane rodzaje/
17,16/kg

2,39

1,79

Pizza Guseppe 335-425g
Dr Oetker /wybrane rodzaje/
14,09-17,88/kg

Pomidor kg

5,99

Mandarynka kg

3,49

Udziec z indyka kgSkrzydło z indyka  kg

5,99

Majonez Hellmanns 
420g
Unilever
11,88/kg

9,29

3,99

Unilever /wybrane rodzaje/
Margaryna Kasia 250g
Unilever /wybrane rodzaje/

Majonez Hellmanns 
Unilever /wybrane rodzaje/ 420g

Unilever
11,88/kg

Ser gouda blok 100g 
Polmlek
13,90/kg

1,39

Pepsi Cola, 7 Up, Mirinda Orange 2,25l
Frito Lay /wybrane rodzaje/
1,77/l

13,90/kg13,90/kg

Pepsi Cola, 7 Up, Mirinda Orange 2,25l

13,90/kg

6,55

3,99

Krok 2Krok 1 Krok 3
www.apimarket.pl

BL • KONSTANCIN JEZIORNA, ul. Warszawska 63 BL BL B B BLP • 
WARSZAWA, Al. Jerozolimskie 123, ul. Modzelewskiego 58, ul. Polinezyjska 10, ul. Wojciechowskiego 44 B, ul. Siedmiogrodzka 11, ul. Poligonowa 1 B, ul. Fasolowa 17 B B, 

L BL • ZIELONKA, ul. Marecka 36 B, ul. Kolejowa 24 BP, ul. Szkolna 15 • BRWINÓW, ul. Biskupicka 6 B

B-bankomat  L-lottomat  P-paczkomat inPostSERDECZNIE ZAPRASZAMY DO NASZYCH SKLEPÓW:

www.apimarket.pl

KOBYŁKA, ul. Załuskiego 17 BL • KONSTANCIN JEZIORNA, ul. Warszawska 63 BLP • NIEPORET, ul. Butryma 3 BLP • WOŁOMIN, ul. Kościelna 3 BP, 
ul. Kobyłkowska 15 BLP, ul. Wileńska 69 P, ul. Fieldorfa 24 BLP • WARSZAWA, Al. Jerozolimskie123A, ul. Modzelewskiego 58 , ul. Polinezyjska 10, ul. Wojciechow-
skiego 44 B,  ul. Siedmiogrodzka 11 B, ul. Zygmunta Vogla 62 B, ul. Poligonowa 1BL, • ZABKI, ul. Szwoleżerów 79A LB, ul. Powstańców 29B L, ul. Powstańców 35 • 

ZIELONKA, ul. Marecka 36 BL, ul. Kolejowa 24 BP • BRWINÓW, ul. Biskupicka 6 BL • OTWOCK, ul. Karczewska 39 • TŁUSZCZ, ul. Racławicka 17 BL

SERDECZNIE ZAPRASZAMY DO NASZYCH SKLEPÓW: B-bankomat  L-lottomat  P-paczkomat inPost

5,99

Ogórek kg

9,49

5,99

9,99
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Średnie procentowe wyniki szkół rembertowskich z egzami-
nu gimnazjalnego w 2017 r. (arkusz standardowy)

Średnie procentowe wyniki szkół z egzaminu gimnazjalnego 
w 2017 r. (arkusz standardowy)

W Rembertowie o oświacie 

Szkoła adres
j.pol. mat. j.ang

ś.w. l.ucz. ś.w. l.ucz. ś.w. l.ucz.
LO w Zespole Szkół nr 1 im. Jana Pawła II Marki, Piłsudskiego 96 59 19 36 19 61 13
Niepubliczne LO dla Dorosłych Marki, Al. Piłsudskiego 93 60 7 43 7 71 7
LO dla Dorosłych EXPERTUS Ząbki, Harcerska 9 41 9 21 9 36 9
LO z oddziałami integracyjnymi Zielonka, Inżynierska 1 76 10 40 10 57 10
Technikum im. Prezydenta I. Mościckiego Zielonka, Inżynierska 1 69 48 53 48 74 46
LO dla Dorosłych”Edukator”w Zielonce Zielonka, Łukasińskiego 1/3 50 8 24 8 56 7
Niepubliczne LO dla Dorosłych Zielonka, Dziennikarska 51B 67 37 51 37 92 37
LO im. Bitwy Warszawskiej 1920 roku Urle, Żwirki i Wigury 4 46 26 32 26 44 25
LO dla Dorosłych w Poświętnem Jadwiniew 10 56 10 24 10 34 6
LO im. C. K. Norwida w ZSO Radzymin, Konstytucji 3 Maja 26 60 65 40 65 60 64
Technikum Zawodowe w ZSTZ Radzymin, Jana Pawła II 18 58 56 43 56 56 57
Niepubliczne LO dla Dorosłych Zakładu Radzymin, Komunalna 6 36 5 21 4 68 4
LO im. K. K. Baczyńskiego Tłuszcz, Radzymińska 2 69 22 40 21 53 21
Technikum im. K. K. Baczyńskiego Tłuszcz, Radzymińska 2 53 9 37 9 54 9
Technikum Ekonomiczne im.S. Staszica Wołomin, Aleja Armii Krajowej 38 54 60 42 60 56 50
Zespół Szkół nr 1, I LO im. W. Nałkowskiego Wołomin, M. Sasina 33 60 88 52 88 68 85
Technikum w ZS w Wołominie Wołomin, Legionów 85 51 10 21 10 32 10
III LO im. Jana Pawła II w Zespole Szkół nr 3 Wołomin, Kazimierza Wielkiego 1 69 131 58 131 80 128
Niepubliczne LO dla Dorosłych Nr 29 Wołomin, Laskowa 4 43 12 20 12 50 12
LO dla Dorosłych „Żak” Zielonka, Inżynierska 1 53 28 19 28 55 28
I LO PUL Wołomin, Legionów 85 47 18 52 18 72 18
LO dla Dorosłych Wołomin, Legionów 85 45 3 25 3 - -

Średnia z egzaminów maturalnych pisemnych z maja 2017 w powiecie wołomińskim

Wyniki sprawdzianu szóstoklasisty w 2016 roku - Rembertów

Część testu przedmiot

Szkoła

Gimn. 
126

Gimn. 
127

Gimn.
 128

Wynik 
%

Wynik 
%

Wynik 
%

część 
humanistyczna

j. polski 72,2 61,6 73,7

historia / WOS 65,6 56,2 61,2

część 
matematyczno-
przyrodnicza

matematyka 46,1 35,0 52,6

geografia/biologia/chemia/
fizyka 58,5 47,3 54,7

j. obcy 
nowożytny

j. angielski - podstawowy 71,0 48,8 65,9

j. angielski - rozszerzony 54,0 22,4 66,1

j. niemiecki -  podstawowy 50,3 45,5 69,8

j. niemiecki -  rozszerzony - - 48,6

j. hiszpański - podstawowy 57,6 - -

Średnie 
wyniki 
% dla 
Dzielnicy 
Rembertów

Średnie 
wyniki 
% dla 
Warszawy

część 
humanistyczna

j. polski 71,2 79,1

historia / WOS 63,7 69,8

część 
matematyczno-
przyrodnicza

matematyka 48,8 61,3

geografia/biologia/chemia/
fizyka 56,9 62,3

j. obcy 
nowożytny

j. angielski - podstawowy 68,4 82,9

j. angielski - rozszerzony 53,0 68,4

j. niemiecki -  podstawowy 59,1 72,0

j. niemiecki -  rozszerzony 48,6 77,4

j. hiszpański - podstawowy 57,6 72,1

„Jak budować i pielęgnować relacje rodzinne?” - spotkanie z Marią Rotkiel, psycho-
logiem, terapeutką, trenerką rozwoju osobistego i zawodowego, publicystką. Spotkanie 
poprowadzi: Michał Hanczak. 

Bezpłatne wejściówki na spotkanie dostępne w Bibliotece przy ul. Gawędziarzy 8 – 
od 27 listopada. Data spotkania: 8.12.2017 r. godz. 19:00 

Zaproszenie na spotkanie

Przedstawiony raport nie 
dawał jednak jednoznacznej 
odpowiedzi, co zrobić, aby w 
rembertowskich szkołach było 
lepiej, na co pewnie liczyli zain-
teresowani.

Dyrektorzy poszczególnych 
szkół mieli możliwość ustosun-
kowania się do przedstawionych 
danych oraz odpowiedzieć na 
pytania radnych.

Niestety, można było od-
nieść wrażenie, że na większość 
pytań radni nie otrzymali wy-
czerpujących odpowiedzi. Tak 
było w przypadku pytań o sy-
tuację w Zespole Szkół na Nie-
połomickiej. Radna Agnieszka 
Kądeja poruszyła  m.in. wątek 
trwającego w szkole remon-
tu. Według uzyskanych przez 
nią informacji rodzice zanie-
pokojeni przypadkami zatrucia 
wśród uczniów, powiadomili 
o tym fakcie Sanepid. Obecna 
na sesji wicedyrektor Kolenda 
stwierdziła, że szczegółowych 
informacji na ten temat mogła-
by udzielić dyrektor szkoły. – Ja 
jestem oddelegowana na dzisiej-
sze spotkanie i mogę powiedzieć 
tylko to, co wiem od pani dy-
rektor. Potwierdziła jednak, że 
w szkole faktycznie odbyła się 
kontrola Sanepidu. Odnosząc 
się do trwającego w szkole re-
montu zasugerowała, że organ 
prowadzący powinien je wy-
konywać zaraz po zakończeniu 
roku szkolnego, a nie tuż przed 
końcem wakacji. Wyjaśniła przy 
tym, że kondygnacja, na któ-
rej trwa remont, jest wyłączona 
i nie odbywają się tam zajęcia 
lekcyjne.

Pewne zdziwienie mogła 
wywołać wypowiedź dyrektor 

LI LO, która nie potrafiła podać 
średniej z tegorocznych egzami-
nów maturalnych. Podkreśliła 
natomiast, że wszystkie osoby, 
które przystąpiły do egzaminu 
maturalnego, zdały go. Na py-
tanie, czy wszyscy uczniowie 
przystąpili do egzaminu, padła 
odpowiedź, że w ubiegłym roku 
szkolnym było to 70 osób, przy 
czym 12 uczniów nie zostało do-
puszczonych do matury.  Zda-
niem dyrektor Szepietowskiej-
-Paluch dobre wyniki w nauce 
są efektem ścisłej współpracy 
rodziców, uczniów, nauczycieli 
i organu prowadzącego.

Dowiedzieliśmy się ponad-
to, że ok. 60% absolwentów do-
staje się na państwowe studia 
dzienne, ok. 20% na inne uczel-
nie, zaś ok. 8% z przyczyn eko-
nomicznych decyzję o studiach 
odkłada na rok kolejny.

Analizując wyniki egzami-
nu maturalnego w LI LO należy 
pamiętać, że jest to jedyna szko-
ła średnia na terenie dzielnicy. 
Zwykle średnią zaniżają nieco 
uczniowie technikum, którego 
w Rembertowie nie ma. Według 
danych CKE rembertowscy ma-
turzyści uzyskali z j.polskiego 
(pisemnego) na poziomie pod-
stawowym średnią 65%, z mate-
matyki – 56%, a z j. angielskiego 
75%.

Na Mazowszu średnia na 
poziomie podstawowym (licea 
+ technika) z j.polskiego wynio-
sła 60%, z matematyki - 57%; 
wynik z j. angielskiego - 73%.

Stosunkowo niewiele osób 
przystąpiło w Rembertowie do 
egzaminu pisemnego na pozio-
mie rozszerzonym: z j. polskie-
go - było to 26 osób i uzyskały 
one średnią 75% (Mazowsze: 

56%),  z matematyki egzamin 
na poziomie rozszerzonym pi-
sały 3 osoby i uzyskały średnią 
13% (Mazowsze: 41%), a z j. an-
gielskiego średnia wyniosła 59% 
przy 40 zdających (Mazowsze: 
63%). Powyższe dane dotyczą 
egzaminów maturalnych pi-
semnych zdawanych w terminie 
głównym, a ogłosiła je na swojej 
stronie Centralna Komisja Eg-
zaminacyjna.

W tegorocznym rankingu 
liceów warszawskich Portalu 
Edukacyjnego Perspektywy na 
90 szkół LI LO zajęło 72 miej-
sce.

Wśród szkół podstawo-
wych najlepsze wyniki osiąga-
ją uczniowie Publicznej Szko-
ły Podstawowej STO przy ul. 
Sztandarów, jednak nad tą 
szkołą dzielnica nie ma nad-
zoru, dlatego wyniki osiąga-
ne przez jej uczniów nie były 
przedstawione radnym. A szko-
da, bo okazałoby się, że są one 
zdecydowanie lepsze niż w in-
nych rembertowskich szkołach. 

W tym roku szóstoklasi-
ści nie pisali sprawdzianu z po-
wodu reformy oświatowej i li-
kwidacji gimnazjów – poniżej 
podajemy dane z roku 2016. 
Analizując tabelę z ubiegłorocz-
nymi wynikami należy zauwa-
żyć, że najwięcej uczniów jest w 
SP nr 217, co mogło mieć swo-
je odbicie w uzyskanej średniej 
ze sprawdzianu. Szkoła ta cieszy 
się wśród rodziców i uczniów 
niesłabnącą popularnością, co 
może świadczyć dobrze o jej ka-
drze.

Co do wyników nauczania 
w rembertowskich gimnazjach 
można powiedzieć, że poziom 
jest porównywalny. Jeśli w jed-

(dokończenie ze str. 1) nej szkole uczniowie osiągnęli 
lepszy wynik z j. polskiego, to 
słabiej wypadli z innego przed-
miotu. Jednak w porównaniu 
do średniej warszawskiej rem-
bertowskie gimnazja osiągnęły 
wynik gorszy, co obrazuje tabe-
la poniżej. Anna Posmyk, dy-
rektor Gimnazjum nr 128 przy 
ul. Dwóch Mieczy, odnosząc 
się do przedstawionych danych 
stwierdziła, że w prowadzonej 
przez nią szkole nauczyciele 
wyposażają uczniów w uniwer-
salne wartości. Zwróciła uwagę, 
że szkoła znajduje się w obsza-
rze ulic, gdzie jest bardzo dużo 
rodzin wymagających wsparcia. 
Rodzice nie motywują dzieci do 
nauki, gdyż w dużym stopniu 
sami czerpią pomoc z różnych 
instytucji społecznych. Wzorce, 
jakie dzieci zdobywają w domu, 
przekładają się na osiągane 
przez nich wyniki. Duża grupa 
uczniów jest wręcz zaniedby-
wana przez rodziców. – Nakład 
pracy moich nauczycieli i osiąga-
ne wyniki są na miarę możliwo-
ści uczniów i wsparcia ze strony 
rodziców. Średnia na poziomie 
60-70% to nie jest zły wynik przy 
tak dużych dysfunkcjach – pod-
sumowała dyrektor Posmyk. 

Mimo przeprowadzonej 
debaty, w dalszym ciągu aktu-
alne wydaje się być pytanie po-
stawione na sesji przez radnego 
Tomasza Lisa: jaka jest przyczy-
na słabszych wyników uczniów 
rembertowskich szkół: niski po-
ziom intelektualny czy może zła 
kadra pedagogiczna? 

Urszula Szaliłow

Nazwa Szkoły Ulica l.ucz. ś.w. j.pol. mat. l.u. j.ang.

SP nr 217 z Oddziałami Integracyjnymi 
im. Obrońców Radiostacji AK Paderewskiego 45 106 70,4 77,6 62,6 108 83,2

SP nr 254 im Franciszka Żymirskiego w ZS nr 74 Niepołomicka 26 25 62,6 71,6 53,2 25 67,2

SP z Oddziałami Integracyjnymi Nr 189 
im. Marsz. J. Piłsudskiego Dwóch Mieczy 5 38 63,3 75,1 51,1 38 69,7

Publiczna SP Społecznego Towarzystwa 
Oświatowego al. Sztandarów 2 21 83,2 84,0 81,9 21 94,2

Ogólnokształcąca Szkoła Muzyczna 1 st. 
w Zespole Szkół nr 74 Niepołomicka 26 21 77,2 81,4 72,6 21 81,6

l.ucz. – liczba uczniów; ś.w. – średni wynik; j.pol. - język polski; mat. - matematyka; j.ang. – język angielski
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Działo się to dnia 23 li-
stopada 2017 roku w Woło-
minie, w 62. roku istnienia 
Biblioteki… tymi słowami 
rozpoczyna się Akt erekcyjny 

modernizacji i rozbudowy 
Powiatowej Biblioteki Pub-
licznej odczytany przez dy-
rektor placówki Joannę Ho-
łubicką. 

W uroczystości wmu-
rowania aktu uczestniczy-
li przedstawiciele Powia-
tu Wołomińskiego i Gminy 
Wołomin oraz czytelnicy i 
sympatycy biblioteki. Przed 
wmurowaniem w ścianę 
obiektu, akt erekcyjny pod-
pisali m.in. starosta Kazi-
mierz Rakowski, wicestaro-
sta Adam Łossan, burmistrz 
Wołomina Elżbieta Radwan, 
przewodniczący Rady Po-
wiatu Janusz Werczyński 
oraz radni powiatowi. Staro-

sta Rakowski w krótkim wy-
stąpieniu podkreślił, że właś-
nie powstaje kolejne, ważne 
miejsce na kulturalnej mapie 
powiatu. A modernizując i 

rozbudowując obiekt, Powiat 
Wołomiński wypełnia wolę 
darczyńców, Heleny i Stefana 
Nasfeterów, którzy przeka-
zali przed laty budynek przy 
ul. Ogrodowej 1 w Wołomi-
nie właśnie na cele kultural-
ne. Wraz z aktem erekcyjnym 
wmurowane „dla potomno-
ści” zostały drobne monety, 
lokalne gazety, w tym egzem-
plarz Mojej Gazety Regio-
nalnej oraz kapsuła czasu 
zawierająca informacje o po-
wiatowej bibliotece. 

Inwestycja w całości fi-
nansowana z budżetu powia-
tu realizowana jest w błyska-
wicznym tempie. Planowany 
termin oddania odrestauro-

wanej biblioteki do użytku 
to wrzesień 2018 r. Moderni-
zacja i rozbudowa biblioteki 
to jedno z ważniejszych za-
dań inwestycyjnych Powiatu 

Wołomińskiego. Świadczy o 
szacunku dla darczyńców, 
Heleny i Stefana Nasfeterów 
oraz o docenieniu roli kultu-
ry i biblioteki w życiu lokal-
nej społeczności. Biblioteka 
Powiatowa może poszczycić 
się największym księgozbio-
rem w naszym regionie – po-
nad 60 tysięcy woluminów. 
I ten księgozbiór cały czas 
jest wzbogacany o najnowsze 
publikacje. Wybitny pisarz 
Umberto Eco powiedział: 
„Kto czyta, żyje podwójnie”. 

I z tym przesłaniem cze-
kajmy na otwarcie zmoder-
nizowanej i rozbudowanej 
Biblioteki Powiatowej. 

A.B. 

Życzę Pani długich lat w 
zdrowiu i samych szczęśliwych 
dni wypełnionych miłością, 
szacunkiem i poważaniem”, 
świadczą o tym, jak dużym 
uznaniem i szacunkiem ota-
czani są w naszym powiecie 
Sybiracy. Pani Eugenia Adamo-
wicz jest Sybiraczką, należy do 
wołomińskiego Koła Związku 
Sybiraków. 

Po wybuchu wojny 1939 r. 
mąż pani Eugenii, Antoni, zo-

stał aresztowany i spędził pięć 
lat w kopalni węgla na Syberii. 
Do Polski państwo Adamowi-
czowie przyjechali na początku 
lat 50., wraz z dwójką małych 
dzieci. Zamieszkali w Ząbkach, 
skąd po latach przeprowadzili 
się do Wołomina. Pani Euge-
nia Adamowicz cieszy się do-
brym zdrowiem i równie dobrą 
pamięcią. Chętnie wspomina 
lata młodości spędzone w oko-
licach Wilna, skąd pochodzi 
i  gdzie mieszkała z rodziną do 
chwili przyjazdu po wojnie do 

Polski. Jest zwolenniczką zdro-
wego odżywiania i gimnastyki. 
Uczestniczy w świątecznych, 
Wielkanocnych i Bożonaro-
dzeniowych spotkaniach Koła 
Związku Sybiraków, jeszcze 
do niedawna brała udział w 
obchodach rocznicowych 17 
września przy Pomniku Sybira-
ka w Wołominie. Na urodzino-
wym spotkaniu u pani Eugenii 
obecni byli także: prezes Koła 
ZS Wojciech Witek i Prezes Ho-
norowy Maria Sobolewska.  

A.B.

Życzymy samych szczęśliwych dni!

Dla potomnościSukces dziewcząt z Kobyłki

(dokończenie ze str. 1)

Wielki dzień Powiatowej Biblioteki Publicznej w WołominieCavaliada Future w Poznaniu 

Cykl Cavaliada Future 
rozpoczęła poznańska rywa-
lizacja. Zawodniczki repre-
zentujące Kobyłkę: Natalia 
Czarnak i Martyna Ufnal, wy-
stąpią również w Lublinie 
(15-18.02.2018) i Warszawie 
(1-4.03.2018). Cavaliada Fu-
ture jest rozgrywana w dwóch 
kategoriach: mini – zawod-
nicy urodzeni w roku 2006 i 
później na kucach o wzroście 
do 130 cm, w której to grupie 
startuje Martyna oraz midi – 
zawodnicy urodzeni w roku 
2006 i później na kucach o 
wzroście do 148 cm, gdzie 
możemy podziwiać Natalię. 

Cykl jeździeckich imprez 
halowych Cavaliada to świę-

to dla najmłodszych pasjona-
tów jeździectwa. Niesłabną-
ce zainteresowanie Cavaliadą 
Future dowodzi, iż niegdyś 
elitarny sport dziś wkrada się 
w serca coraz większej liczby 
zwolenników. Dla młodych 

amazonek i jeźdźców dosia-
dających kuców rywalizacja 
w Poznaniu jest często jed-
nym z pierwszych doświad-
czeń na drodze przyszłej 
kariery sportowej. Umiejęt-
ność poradzenia sobie z kon-
kurencją, obycie na arenie 
wśród aplauzu publiczno-
ści z pewnością zaowocuje w 
przyszłości.

W Poznaniu Natalia na 
Czandrze uzyskała wysoką 
3 pozycję,  Martyna na kucu 
Ramiro w swojej kategorii 
zdobyła 6 miejsce! Dziew-
czynkom gratulujemy i ży-
czymy sukcesów w kolejnych 
zawodach. 

EB

Od lewej: Wojciech Witek, Maria Sobolewska, Eugenia Adamowicz i Józef Melak

Starosta Kazimierz Rakowski

Adam Łossan, Joanna Hołubicka i Janusz Werczyński

Młode amazonki z Kobyłki ze świetnymi wynikami na poznańskiej Cavaliadzie!
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W Rembertowie coraz ciaśniej
Rembertów do niedawna uważany za jedną z bardziej przyjaznych do zamieszkania dzielnic ostatnio przeżywa boom inwesty-
cyjny. Niemal każda wolna działka jest łakomym kąskiem dla deweloperów. Powstają kolejne budynki wielorodzinne. Przy-
zwyczajeni do niskiej zabudowy mieszkańcy w wielu przypadkach nie chcą się pogodzić z faktem, że obok ich domów wyrastają 
kilkukondygnacyjne bloki. Protesty wspólnot mieszkaniowych zablokowały, póki co, powstanie dużego osiedla na osiedlu woj-
skowym w okolicach ul. Admiralskiej. Mieszkańcy przyzwyczaili się, że mogą swobodnie korzystać ze sporego, zadrzewionego te-
renu na tyłach bloków nmieszkalnych. Co z tego, że teren ten został już dawno sprzedany prywatnemu właścicielowi, który miał 
swoje plany co do tej pięknie położonej działki?

W wielu jednak przypad-
kach nie udało się zabloko-
wać budowy nowych osied-
li. Taka sytuacja jest choćby 
na terenie Nowego Rem-
bertowa. Podczas jednej z 
ostatnich sesji rady dzielni-
cy mieszkańcy wyrazili swo-
je zdziwienie, że obok ich 
domów jednorodzinnych 
powstaje budynek wieloro-
dzinny, a oni nie zostali po-
wiadomieni o tym fakcie. 
Uważają, że wydana zgoda na 
budowę jest sprzeczna z ich 
interesem, inwestycja nieko-
rzystnie oddziałowuje na są-
siednie działki. 

Urzędnicy z rembertow-
skiego ratusza przytaczali za 
Prezydentem Warszawy opi-
nię, że decyzja o pozwoleniu 
na budowę została wydana 
zgodnie z prawem. Odległość 

od najbliższych działek jest 
na tyle duża (4 m), że ich 
właściciele nie mogli być 
uznani za stronę postępowa-
nia. 

Mieszkańcy przyjmując 
do wiadomości decyzję Pre-
zydenta Warszawy, wyrazili 
swoje zdziwienie i rozgory-
czenie faktem, że zarówno 
ich przedstawiciele w radzie, 
jak i władze dzielnicy, nie 
uznali za stosowne poinfor-
mować ich w stosownym cza-
sie o zamiarach inwestora. 

Uzasadnienie decyzji 
Prezydenta Warszawy odnoś-
nie wniosków protestujących 
właścicieli sąsiednich dzia-
łek odczytał wiceburmistrz 
Maciej Iwanicki. Poniżej za-
mieszczamy obszerne jego 
fragmenty. 

Red.

Kwestię udziału stron w 
postępowaniu o udzielenie po-
zwolenia na budowę reguluje 
w szczególności art. 28 ust. 2 
ustawy Prawo budowlane. Sto-
sownie do treści tego przepisu 
„stronami w postępowaniu w 
sprawie pozwolenia na budowę 

są: inwestor oraz właściciele, 
użytkownicy wieczyści lub za-
rządcy nieruchomości znajdują-
cych się w obszarze oddziaływa-
nia obiektu”. Definicja obszaru 
oddziaływania zawarta została 
w art. 3 pkt 20 ustawy Prawo 
budowlane. Przez obszar od-
działywania obiektu należy ro-
zumieć teren wyznaczony w oto-
czeniu obiektu budowlanego na 
podstawie przepisów odrębnych, 
wprowadzających związane z 
tym obiektem ograniczenia w 
zagospodarowaniu, w tym za-
budowy, tego terenu. (….)

Przechodząc na grunt spra-
wy dotyczącej pozwolenia na 
budowę budynku mieszkalnego 
wielorodzinnego przy ul. Księ-
cia Witolda 3, wskazać należy, 
że wszystkie ww. obowiązki zo-
stały spełnione. Inwestycja jest 
zgodna z ustaleniami miejsco-
wego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru Nowego 
Rembertowa (uchwała Nr 393/
XXXIV/98 Rady Gminy War-
szawa Rembertów z dnia 21 
kwietnia 1998 r.) Zlokalizowana 
jest na obszarze oznaczonym w 
planie miejscowym symbolem 
MU-17-MN. Na obszarze tym 
plan dopuszcza budownictwo 
wielorodzinne. Ustalono, że ob-
szar oddziaływania obiektu nie 
wykracza poza granice działki 
inwestycyjnej (wynika to z treści 
projektu budowlanego spraw-
dzonego przez dwóch architek-
tów), stąd brak udziału stron 
innych niż inwestor. Istotne jest, 
że w utrwalonym orzecznictwie 
sądowo-administracyjnym 
przyjmuje się, że jeżeli inwesty-

cja nie wykazuje żadnej sprzecz-
ności z przepisami prawa, to 
spowodowane realizacją inwe-
stycji faktyczne dolegliwości dla 
otoczenia nie mogą zostać za-
kwalifikowane jako naruszające 
uzasadnione interesy osób trze-
cich (art. 5 ust. 1 pkt 9 ustawy 
Prawo budowlane). Na margi-
nesie wskazać należy, że jeżeli 
roboty budowlane prowadzone 
są w sposób mogący spowodo-
wać zagrożenie bezpieczeństwa 
ludzi lub mienia bądź zagro-
żenia środowiska, powiatowy 
inspektor nadzoru budowanego 
może wstrzymać prowadzenie 
robót budowlanych. 

W sprawie przedmiotowe-
go pozwolenia na budowę do 
Prezydenta m.st. Warszawy 
wpłynęły wnioski o wznowienie 
postępowania administracyjne-
go, zakończonego ostateczną 
decyzją. Jako przesłankę wzno-
wienia postępowania wnio-
skodawcy wskazali art. 145  § 
1 pkt 4 ustawy Kodeks postę-
powania administracyjnego 
tj.: „strona bez własnej winy 
nie brała udziału w postępo-
waniu”. Wszystkie przesłanki 
dopuszczające wznowienie po-
stępowania zostały spełnione, 
w związku z czym Prezydent 
m.st. Warszawy wznowił po-
stępowanie administracyjne w 
sprawie pozwolenia na budowę 
budynku mieszkalnego wie-
lorodzinnego przy ul. Księcia 
Witolda 3 i wstrzymania wy-
konania swojej decyzji z dnia 
22 września 2016 r. Następnie 
po przeprowadzeniu postę-
powania organ administracji 
architektoniczno–budowlanej 
uznał, iż brak jest przesłanek 
do wstrzymania wykonania 
przedmiotowej decyzji. W oce-
nie Prezydenta m.st. Warszawy 
nie zachodzi prawdopodobień-
stwo, że decyzja ostateczna, 
zatwierdzająca projekt budow-
lany budynku mieszkalnego 
wielorodzinnego ze wspólnym 
garażem podziemnym i in-
frastrukturą techniczną przy 

ul. Księcia Witolda 3 w War-
szawie, jest obarczona wadą, 
o której mowa w art. 145  § 1 
pkt 4 kpa. Dlatego też, z uwagi 
na powyższe koniecznym było 
orzeczenie o niewstrzymaniu 
jej wykonania w postanowie-
niu Prezydenta m.st. Warszawy 
z dnia 29 września 2017 r.

Natomiast w kwestii wzno-
wienia postępowania w sprawie 
zakończonej przedmiotową de-
cyzją Prezydenta m.st. Warsza-
wy z 22 września 2016 r., organ 
uznał m.in., że wnioskujący o 
wznowienie postępowania ad-
ministracyjnego w omawianej 
sprawie, nie posiadają intere-
su prawnego w postępowaniu 
o udzielenie pozwolenia na 
budowę spornej inwestycji. 
Przykładowo, mimo iż działka 
jednych skarżących graniczy z 
terenem inwestycji, to planowa-
ny budynek mieszkalny będzie 
oddalony od granicy ich dział-
ki o ponad 4 metry. Ponadto w 
zatwierdzonym projekcie bu-
dowlanym znajdują się analizy 
przesłaniania, nasłonecznienia 
i zacienienia, które nie zostały 
zakwestionowane.

Podmiot, dla którego z 
przepisów prawa materialnego 
nie wynikają żadne uprawnie-
nia ani obowiązki, nie ma przy-
miotu strony w świetle art. 28 
ust. 2 Prawa budowlanego, nie 
jest legitymowany do żądania 
wszczęcia postępowania, czy 
też kwestionowania zapadłych 
w tym postępowaniu rozstrzyg-
nięć. Nieruchomości, których 
właścicielami są skarżący, nie 
znajdują się w obszarze od-
działywania planowanego bu-
dynku mieszkalnego przy ul. 
Księcia Witolda 3 w Warsza-
wie. Zatem decyzją Prezydenta 
m.st. z dnia 29 września 2017 
r. zostało umorzone postępowa-
nie w sprawie wznowienia po-
stępowania w sprawie zakoń-
czonej decyzją Prezydenta m.st. 
Warszawy z dnia 22  września 
2016 r. 

Wiceburmistrz Maciej Iwanicki 

Mieszkańcy protestują przeciwko stawianiu bloków na osiedlach domów jednorodzinnych 
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Z pamiętnika księgowego 

Terminy płacenia podatków

„50 lat z Kobyłką”

Porady Księgowo-Prawne

Panu Marcin nie bardzo wie-
dział o co chodzi z terminami 
płacenia podatków. Do tej pory, 
z uwagi na nową działalność i 
dużo kosztów na start nie zapła-
cił ani grosza.

Marcin - Witam Panie Eryku, 
to kiedy będziemy płacić te po-
datki?

Eryk - Witam, żeby wszyscy 
klienci tak dbali o doradztwo. 
Już śpieszę z odpowiedzią.

Marcin - Bardzo jestem cieka-
wy.

Eryk - Zasadniczo mamy trzy 
formy  płacenia podatku do-
chodowego. Najbardziej lubia-
na, szczególnie przy tych no-
wych zmianach w przepisach 
od nowego roku, są uproszczo-
ne zaliczki, w skrócie, płacimy 
podatek na podstawie poprzed-
niego, zamkniętego roku podat-
kowego.

Marcin - To ja takie chcę, co 
miesiąc tyle samo, fajnie, potem 
się dopłaca na koniec roku, tak?

Eryk - Tak, ale Pan niestety 
nie może z tej formy skorzy-
stać. Musiałby Pan prowadzić 
działalność w poprzednim 
roku. Za rok będzie idealnie, 
o ile nie zmienią się przepisy.  

Marcin - No to jaki mam wy-
bór?

Eryk - Miesięcznie lub kwartal-
nie, w obu przypadkach będzie-
my prowadzić księgowość na 
bieżąco, a Pan będzie dostawał 
informację o wynikach, mai-
lem, sms-em, jak Pan woli. Tyle, 
że przy wersji kwartalnej nie 
płaci Pan po każdym miesiącu, 
do 20-go, tylko po kwartale.

Marcin - To się czasem nazbie-
ra?

Eryk - Zawsze się nazbiera, ale 
w przypadku kwartalnego po-
datku wie Pan ile Pan zapłaci. 
Kasa jest jednak  u Pana, może 
Pan ją dalej obracać, aż do koń-
ca kwartału. A my wyślemy in-
formację ile by było gdyby był 
Pan miesięczny. 

Marcin - To ja poproszę kwar-
talny, zawsze to lepiej później.

Eryk - Korzystniej, ale niektó-
rzy wolą częściej a mniej, dlate-
go z wszystkimi muszę poroz-
mawiać.

Marcin - Co kto woli, ma pan 
rację. Bardzo dziękuję.

Eryk - Do usług,  już nigdy nie 
będzie Pan sam w biznesie….

http://sklodowscy.pl/aktualno-
sci/warto-wiedziec/z-pamietni-
ka-ksiegowego-terminy-place-
nia-podatkow

Celem konkursu było za-
chęcanie do wspólnego czyta-
nia literatury polskiej, w tym 
poezji dla dzieci, kształtowanie 
wrażliwości na piękno języka 

ojczystego i rozwijanie zdolno-
ści recytatorskich. Mali uczest-
nicy zmierzyli się z wyzwaniem 
przygotowania i zaprezento-
wania autorskich wierszy o 

mieście Kobyłka, które często 
w sposób dowcipny opisywały 
małą ojczyznę w jakiej miesz-
kają i się kształcą. Konkurs 
jest pierwszym wydarzeniem 

nawiązującym do jubileuszu 
50–lecia uzyskania praw miej-
skich przez miasto Kobyłka 
przypadającym w przyszłym 
2018 roku.  

Do udziału w konkursie 
przystąpiło 24 dzieci uczęsz-
czających w Kobyłce do Pub-
licznego Przedszkola nr 1 im. 
Krasnala Hałabały, Publicznego 

Przedszkola nr 3 „Król Maciuś”, 
Katolickiego Przedszkola im. 
Św. Franciszka z Asyżu, Niepub-
licznego Przedszkola „Zielony 
Wiatraczek” oraz Niepubliczne-

„50 lat z Kobyłką” - konkurs literacko-recytatorski o takim tytule został rozstrzygnięty 30 listo-
pada w Publicznym Przedszkolu im. Krasnala Hałabały w Kobyłce. Dyplomy i nagrody zwy-
cięzcom wręczył Burmistrz Miasta Kobyłka – Robert Roguski.

go Przedszkola „Ptasie Radio”.
Dzieci recytowały napisa-

ne z pomocą rodziców wiersze 
podkreślające nie tylko piękno, 
ale także historię i tradycję mia-
sta Kobyłka. Zmagania przed-
szkolaków oceniało jury, w któ-
rym zasiadły: przewodnicząca 
Anna Bielińska – Sobolewska – 
Kierownik Wydziału Oświaty i 
Spraw Społecznych, Emilia Bu-
czyńska – Kołodziejek – Kie-
rownik Wydziału Komunikacji 
Społecznej i Promocji oraz Dy-
rektor Publicznego Przedszko-

la nr 1 Joanna Oniszk.
Zdobywcami głównych na-

gród byli:
- I miejsce Marcel Gola „Moja 
Kobyłka, fajna Kobyłka” z Pub-
licznego Przedszkola nr 3 „Król 
Maciuś”, 
- II miejsce Magdalena Czar-
toszewska „Jubileusz” z Pub-
licznego Przedszkola nr 1 im. 
Krasnala Hałabały, 
- III miejsce Zofia Jankowska 
„Herb Kobyłki” z Katolickiego 
Przedszkola im. Św. Franciszka 
z Asyżu.

Gratulujemy wszystkim 
uczestnikom niebywałego 
talentu, ciekawych oraz dow-
cipnych wierszy. Rodzicom 
i opiekunom dziękujemy za 
przygotowanie wszystkich 
przedszkolaków do udziału i li-
czymy na kolejne równie udane 
edycje konkursu.

Pomysłodawczyniami or-
ganizacji przedsięwzięcia były: 
Paulina Prykiel i Katarzyna 
Kulesza – nauczycielki z Pub-
licznego Przedszkola nr 1. 
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W ten sobotni, senny po-
ranek na ulicy było zupełnie 
pusto. Na ławeczce, na przy-
stanku autobusowym siedzia-
ła tylko jedna osoba. Niespo-
dziewanie pojawił się młody 
mężczyzna, który podszedł do 
czekającej na autobus kobiety 
i poprosił ją o pustą torbę. 

- Nie mam, ale proszę 
pójść do sklepu naprzeciwko, 
na pewno pan tam otrzyma - 
odparła pani.

Po chwili kobieta ze zdu-
mieniem obserwuje, że chło-
pak wychodzi ze sklepu   z 
wypełnionym po brzegi fir-
mowym koszykiem.

To nie koniec tej histo-
rii, bo za mężczyzną wybiega 
młoda sprzedawczyni i doma-
ga się zwrotu ukradzionego 
towaru! Chłopak ucieka, zni-
ka za rogiem ulicy, ale sprze-
dawczyni nie ustępuje, biegnie 
za nim, coś perswaduje   i po 
chwili wraca... z pełnym ko-
szykiem!

Z przystanku dobiegają 
brawa, dziewczyna zmieszana 
chowa się do sklepu. 

„Co za odwaga” - dziwi się 
kobieta będąca mimowolnym 
świadkiem zdarzenia.

- Nie bała się pani kon-
frontacji ze złodziejem - py-
tamy bohaterkę wydarzenia, 
kasjerkę panią Annę Wtykło.

- Wtedy o tym nie myśla-
łam. Byłam na końcu sklepu, 
gdy wszedł i zaczął pakować 
rzeczy do koszyka. Zdziwiło 
mnie, że zupełnie nie patrzy 
na to, co zdejmuje z półek, 
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Zagłębie Lubin | Pogoń Szczecin | Legia Warszawa | Polonia Warszawa 
Drukarz Warszawa | Wigry Suwałki | Marcovia Marki | Bóbr Tłuszcz       
AP Progres Gorzów Wielkopolski | Warta Poznan | Arkonia Szczecin

HONOROWY PATRONATORGANIZATOR
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GŁÓWNY SPONSOR

Anna Wtykało – cicha bohaterka Kobyłka na międzynarodowym 
forum PPP

Miasto Kobyłka należy 
do elitarnej grupy odważnych 
samorządów, które podjęły 
współpracę z podmiotami pry-
watnymi i odniosły duży suk-
ces. W partnerstwie publiczno 
- prywatnym zostały poddane 
termomodernizacji budyn-
ki jednostek organizacyjnych 
miasta – szkoły, przedszkole, 
urząd miasta, ośrodek zdrowia 
i ośrodek kultury. Wdrożony w 
ramach tego projektu system za-
rządzania energią w budynkach 
użyteczności publicznej poma-

ga wygenerować dość znaczne 
budżetowe oszczędności. Pio-
nierskim pomysłem na rozwój 
miasta Kobyłka w skali woje-
wództwa, a nawet kraju jest bu-
dowa kompleksu mieszkaniowo 
- usługowego, dzięki któremu w 
I etapie zostaną wybudowane 84 
mieszkania oraz pomieszczenia 
dla miejskiej biblioteki i służby 
zdrowia. Realizacją tej inwestycji 
zajmuje się powołana w tym celu 
spółka „Kobyłka Dom”. Obiekt 
zlokalizowany jest w centrum 
Kobyłki, blisko aktualnie zmo-

dernizowanej linii kolejowej. 
To niewątpliwie duży atut. Na 
bardzo zaawansowanym etapie 
jest również trzeci kobyłkowski 
projekt PPP – modernizacja 
oświetlenia ulicznego polegająca 
na instalacji opraw typu led.

Forum patronowało Mini-
sterstwo Rozwoju, Krajowa Izba 
Gospodarcza, Agencja Rozwoju 
Mazowsza S.A, Związek Miast 
Polskich oraz Platforma Partner-
stwa Publiczno - Prywatnego.

Emilia 
Buczyńska - Kołodziejek

Kobyłkowskie dobre praktyki i zarazem sposoby na rewitalizację miasta we współpracy z partnerami 
prywatnymi prezentował wiceburmistrz Piotr Grubek na Międzynarodowym Forum PPP 30 listopada 
w Płocku.

jakby mu było obojętne, co 
bierze. Przyglądałam mu się 
jak wkłada do koszyka kolejne 
słoiki i po chwili, bez płacenia, 
wychodzi. Wybiegłam więc za 
nim i wołałam, aby oddał ko-
szyk. W pewnym momencie 
chciał go nawet zwrócić, ale 
pusty.

- Pani z przystanku wi-
działa, jak biegliście za róg, 
skręcając w sąsiednią ulicę.

- Tak, pobiegłam za nim 
i cały czas tłumaczyłam, że w 
sklepie są kamery, więc i tak 
pewnie poniesie karę, jeśli zo-
stanie złapany. W końcu rze-
czywiście postawił koszyk na 
ulicy i uciekł. 

- Jest pani młodą dziew-
czyną, ten mężczyzna mógł 
panią nawet zaatakować.

- Sama jestem w szoku, 
że miałam taką odwagę. Poza 
tym nie podchodziłam zbyt 
blisko, cały czas starałam się 
zachować dystans.

W trakcie rozmowy pod-
chodzi do nas kierownik skle-
pu, pani Edyta Cieślak.

- Czy spodziewała się 
pani, że macie w sklepie tak 
odważną dziewczynę? - pyta-
my.

- Moje dziewczyny ciągle 
mnie pozytywnie zaskakują. 
Już niejednokrotnie okazały 
się bardzo dzielne w walce ze 
złodziejami. Jako kierownik 
jestem dumna, że mam w ze-
spole tak waleczne perełki.

Okazuje się, że tuż obok 
nas żyją i pracują cisi boha-
terowie, szczerze zaskoczeni, 
że ktokolwiek docenia ich 
wysiłek. A przecież są godni 
wyróżnienia - tym bardziej, 
że łączą odwagę z rozwagą. 
Dziękujemy pani Aniu!
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PRACA
• Zatrudnię do sklepu spożywczego 

w Zielonce. Tel. 22 781 94 58
• Zatrudnimy szwaczki do szycia 

odzieży roboczej w Rembertowie. 
Tel. (22) 610 20 15

• Przyjmę uczennicę do salonu 
fryzjerskiego „BOLERO” w Ząb-
kach. Tel. 501 376 143

• SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

Mycie okien parą pod 
ciśnieniem! Bez smug, szybko 
i skutecznie. Tel. 660 724 821

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Auto części i skup samochodów
Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

NIERUCHOMOŚCI

ZDROWIE

MOTORYZACJA

• Pomoc drogowa. Zielonka i okolice. 
Tel. 505857005 

• Terapia naturalna bólów kręgosłupów 
- masaż, rehabilitacja. Możliwość do-
jazdu. Mateusz Mikulski fizjoterapeuta 
– 881 294 609; Anna Michalska fizjote-
rapeutka – 733 553 669

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich. Tel. 602 304 503

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki łupane, stropy Teriwa. 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

• Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535 207

Usługi ogólnobudowlane 
elewacje styropianem, remonty, 

wykończenia, podbitki, 
poddasze, tel. 504-298-135

AGENCJA  METROPOLIS
NIERUCHOMOŚCI
Mieszkania  Domy  Działki

Ząbki, ul. 3 Maja 10 lok.10
tel. 22 781 44 56
tel. 601 898 715

www.metropolis.waw.pl
e-mail: biuro@metropolis.waw.pl

STUDNIE WIERCONE
MASZYNOWO, RĘCZNIE. 
MOŻLIWOŚĆ WIERCENIA 
W POMIESZCZANIACH.
Tel. 531 015 129

Zatrudnię 
ekspedientki 

do sklepu 
spożywczego 
w Trojanach. 

Tel. 502 118 979 



Urząd Dzielnicy Rember-
tów zaprasza mieszkańców 
na koncert Bogusława Morki 
„Przy Wigilijnym Stole”. 

Bogusławowi Morce towa-
rzyszyć będzie Orkiestra Kame-
ralna Alla Breve pod dyrekcją 
Bogny Dulińskiej oraz soliści: 

Agnieszka Kozłowska – sopran 
i Tomasz Jarosz – baryton. 

Sala widowiskowa Klubu 
Akademii Sztuki Wojennej, 
al. gen. Chruściela 103. 
Współorganizator: 
Akademia Sztuki Wojennej. 

Wstęp wolny. 

Spektakl pt. „Zimny prysz-
nic” w wykonaniu aktorów te-
atru „Foyer” działającego w 
Domu Kultury” Rembertów” 

Aktorzy: Anna Kamion-
ka, Aleksandra Bolęba, Kacper 
Bieńkowski, Piotr Boryn, Filip 
Grubek. 

Reżyseria, adaptacja tekstu: 

Sławomir Kosyl. Muzyka: Adam 
Gołaszewski, Światło: Michał 
Miksztal. 

Wstęp wolny. 
DOM KULTURY „REM-

BERTÓW” al. Komandosów 8, 
tel. (22) 611 96 87 
domkultury.rembertow@wp.pl, 
www.dkrembertow.waw.pl 

Świąteczny koncert

Wydarzenia kulturalne 
w regionie

Zimny prysznic

W sobotę 9 grudnia 2017 
SCENA POD DĘBAMI zapra-
sza na koncert: „Najpiękniejsze 
pieśni i ballady Bułata Okudża-
wy”.

Bez wątpienia na jego głosie 
i pieśniach wychowały się mi-
liony Polaków. Śpiewał tak, że 
w naszych sercach przemijały 
wszelkie problemy. Bardzo lu-
bił Polskę oraz Polaków. Trafiał 
do nas szczególnie. Warto więc 
ocalić od zapomnienia twór-
czość legendarnego barda. 

Program z muzyką Bułata 
Okudżawy wykona akustyczne 
Trio muzyków od lat rozmi-
łowanych w piosence poety-
ckiej, w składzie: Piotr Kajetan 
Matczuk - pianista, gitarzysta, 
aranżer, autor piosenek, Piotr 
Augustynowicz - gitarzysta, 
kompozytor, aranżer, muzyk 
sesyjny młodego pokolenia, 
Tomasz Imienowski - gitarzysta 
basowy, kompozytor. 

Sala widowiskowa OKiS  w 
Zielonce, ul. Łukasińskiego 1/3.

Pieśni i ballady Bułata Okudżawy

9 grudnia 2017 godz. 18.00

17 grudnia 2017 godz. 18.00

17 grudnia 2017 godz. 19.00


